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Mötesanteckningar från Regnbågshusets 
inflytandeforum 2024 
 

 

Dagordning Anteckningar 

§ 1 Mötets öppnande: 

Deltagare hälsas välkomna. Presentation görs av personal och deltagare uppmanas 

att ta hand om sig själva och sina behov under dagen. Dagordning och upplägg för 

dagen presenteras. 

§ 2 Uppföljning av beslut på inflytandeforum 2023:  

Uppföljning av beslut på förra årets inflytandeforum presenteras utifrån de fyra 

utvecklingsområdena i utvecklingsplanen för 2023 samt övriga beslut som togs:  

 

1. Tillgänglighetsanpassningar 

Enhetschef Anna Lundqvist presenterar ett tillgänglighetsprojekt som pågått under 6 

månader och som haft 70 000 kr i budget, med syfte att genomföra 

tillgänglighetsanpassningar. De förändringar som idag har genomförts och 

aktualiserats är: 

a. Ljudmiljön i köket har förbättrats.  

b. Hörselslinga har installerats i samlingslokalen.  

c. Närmare placering av toalettpappershållare på RWC, ytterligare 

anpassningar på gång som inkluderar sänkning av tvåldispenser och 

hållare för pappershanddukar.  

d. Verksamhetsinformation i tryckta foldrar såväl som på hemsidan har 

tydliggjorts och översatts till fler språk. Syntolkning är på gång.  

e. En flaggstång med vägledande syfte har inte rests utanför byggnaden. 

f. Temporära, informativa skyltar har satts upp för varje rum, nya skyltar 

samt orienteringskarta i entrén är på gång.  

g. Ett nötförbud har införts, samt uppmaning att undvika starka dofter.  

 

2. Trygghet och säkerhet 

Enhetschef Anna Lundqvist presenterar vad som skett i huset rörande trygghet och 

säkerhet: 

a. Vi har fått ordning på brandlarm i lokalen, bl.a. avseende blixtljus vid 

larm. 

b. Överfallslarm finns nu i köket och personalkontoret. Dessa rum skyddas 

även med säkerhetsdörr.  

Datum: 2024-04-06 

Tid: 11:00-15:00 

Plats: Regnbågshuset 

Närvarande: 14 deltagare från hbtqi-communityt 

Personal: Enhetschef Anna Lundqvist, verksamhetsutvecklare Anna Hildesson och Jenn 

Fiedler, studentmedarbetare Märtha Fredin och Oliver Ekström 
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c. En process för att installera kamera (digitalt titthål) har påbörjats men är 

ej färdig, en tillståndsansökan har skickats.  

 

3. Informationsspridning och samverkan 

Verksamhetsutvecklare Anna Hildesson presenterar det tredje utvecklingsområdet: 

a. Två informationskampanjer har genomförts, dels genom en stående 

annons i tidningen QX och dels i samband med West Pride.  

b. 21 studiebesök har tagits emot i Regnbågshuset under 2023 och 

information har skickats ut till en mängd verksamheter i Göteborg som 

möter invånare. 

c. Arrangörsträff har införts och genomförts vid två tillfällen, ett under 

våren och ett under hösten, och det arbetssätt som användes vid 

hösttillfället har visat sig fungera bra.  

d. En film om Regnbågshuset har inte hunnits tas fram, vilket är 

anledningen till att det också är med i årets förslaget till 

utvecklingsplan. 

e. Det har bjudits in till minst en samverkansgrupp inför varje beslutande 

möte så att fler kan vara med och påverka även om en ej kan delta på 

det faktiska mötet. 

 

4. Öppet hus 

Verksamhetsutvecklare Jenn Fiedler presenterar det fjärde området från 

utvecklingsplanen 2023: 

a. Under sommaren 2023 arbetade Regnbågshuset med att definiera syftet 

med öppet hus, samt hur personalen jobbar för att nå syftet. 

b. En flyer har tagits fram där det via bild förtydligas vad en kan nyttja 

öppet hus till, vilket har skickats ut till olika verksamheter i staden som 

möter invånare.  

c. Öppet hus har lagts in i stadens kalendarium, samt kommunicerats ut 

via West Prides program.  

d. Fortsatt arbete med öppet hus finns med i förslaget till utvecklingsplan 

2024. 

 

5. Övriga beslut 

Verksamhetsutvecklare Anna Hildesson presenterar vad som skett i huset i avseende 

övriga beslut som togs på inflytandeforum 2023:  

a. Öppet hus har senarelagts. 

b. Regnbågshusets öppettider på helger har utökats.  

c. Personalen har gjort prioriteringar bland önskade inköp.  

d. Inköp görs med hänsyn till principen om universell utformning. 

e. När varor (som ej är förbrukningsvaror) ska inhandlas görs detta i första 

hand via second hand eller donationer.  

 

6. Frågor och synpunkter från deltagare 

- Deltagare gillar inte övervakningskamera. 

Anna Lundqvist svarar: Kameran kommer fungera som titthål, inte som 

övervakning, då vi vill kunna se vem som står på andra sidan dörren för 

säkerhetsskäl. Ingen data kommer att lagras utan videon kommer enbart 

brukas i syfte att se den som står på andra sidan dörren i det aktuella 

ögonblicket.  
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- Deltagare lyfter teknikutvecklingen i dagens samhälle och undrar varför 

kameran kommit upp till diskussion.  

Anna Lundqvist svarar: Det är utifrån Göteborgs Stads bedömning såväl 

som communityts önskemål. Ska vara enkelt och ej användas för att 

exkludera någon som är mindre tekniskt kunnig.  

- Förtydligande önskas kring de ändrade tiderna för öppet hus.  

Jenn Fiedler svarar: Öppet hus på vardagar brukade vara klockan 14–17, 

men har sedan inflytandeforum 2023 ändrats till klockan 15–18.  

- Fråga ställs kring försäkring rörande om en gör sig illa på plats.  

Anna Hildesson svarar: Förvaltningens försäkringar täcker personal, men 

inte besökare eller arrangörer. Det finns ingen försäkring som täcker skador 

om besökare gör sig illa, så länge inte något i lokalen orsakat olyckan. Då 

går det att ansöka om kompensation.  

- Definition av universell utformning efterfrågas.  

Anna Lundqvist svarar: Det rör sig om principer för tillgängliggörande, att 

en person ska kunna befinna sig i lokal oavsett behov. 

- Hur fungerar strukturen kring inflytandeforum, för de som jobbar?  

Anna Hildesson svarar: Hade velat jobba mer tillsammans med communityt 

kring genomförande av de beslut som fattas, och menar att dagens beslut 

kommer vara en del av ett utvecklingsarbete som vi vill göra med 

communityt.  

Anna Lundqvist kompletterar: Nöjda med konceptet, men önskar ytterligare 

steg av förenkling för tillgängliggörande.  

 

§3 Presentation av förslag till årets utvecklingsplan: 

Nästa punkt inleds med att gå igenom det liggande förslaget till utvecklingsplan. 

Förslaget till utvecklingsplan baseras på den utvärdering som Regnbågshuset 

genomförde under hösten 2023, och sammanfattas i fyra teman. Under varje tema 

presenteras punkter på hur vi ska arbeta med just det temat: 

 

1. Nå ut till fler i hela Göteborg 

- Genomföra informationsinsatser riktade till verksamheter som når 

invånare i hela Göteborg. 

- Genomföra informationsinsatser riktade till grupper som i lägre 

utsträckning besöker Regnbågshuset. 

- Undersöka möjligheten att starta konton på sociala medier. 

 

2. Skapa struktur för stöd i Regnbågshuset 

- Utöka sitt nätverk med verksamheter i Göteborgsområdet som kan 

erbjuda olika typer av stöd utifrån behov bland Regnbågshusets 

besökare. 

- Skapa möjlighet till stöd och vägledning från personalen kring 

specifika frågor i anslutning till öppet hus. 

- I samverkan med hbtqi-communityt starta och samordna en 

volontärgrupp för peer support i Regnbågshuset. 

 

3. Utöka tillgången till Regnbågshuset 

- Se över möjligheten att utöka tillgången till Regnbågshuset för 

arrangörer. 
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- Vid behov erbjuda arrangörsstöd, med särskilt fokus på de som inte 

har tidigare erfarenhet av att arrangera och/eller inte är knuten till 

en erfaren förening eller organisation. 

- Fortsätta erbjuda arrangörsträffar för att möjliggöra samarbete och 

utbyte av idéer mellan nya och etablerade arrangörer. 

 

4. Sänka tröskeln för nya besökare 

- Skapa möjligheter till aktivitet och socialt umgänge under tiderna 

för öppet hus i Regnbågshuset. 

- Ytterligare anpassa möblering och utformning i Regnbågshuset för 

att möjliggöra att så många som möjligt trivs och mår bra på 

mötesplatsen. 

- Ta fram en informationsfilm som beskriver hur besökare tar sig till 

Regnbågshuset och hur mötesplatsen fungerar. 

 

§4 Presentation av inkomna förslag: 

Det har kommit in många förslag och synpunkter till Regnbågshuset från besökare 

som inför inflytandeforum 2024 kategoriserat in i tre teman.  

 

För fullständig information kring förslaget samt svar från personal med information 

om nuläge och hur förslaget kan tas omhand, se bilaga 1. Om inte annat anges i 

listan nedan har förslaget kommit in från besökare till Regnbågshuset, antingen via 

förslagslådan eller genom samverkansgrupp som genomfördes 2 april.  

 

1. Förslag kring öppettider: 

a) De som anmäler till personal ska kunna vara här på helger 

b) Låta de med tagg vara i Regnbågshuset på helger 

c) Ha öppet varje helg 

 

2. Förslag kring öppet hus: 

a) Göra det möjligt att stanna till klockan 19 (framtaget av personal utifrån 

resultat i utvärdering och samverkansgrupp) 

b) Förlägga 1 av 3 öppet hus klockan 10–13 (framtaget av personal utifrån 

resultat i utvärdering och samverkansgrupp) 

c) Sluta benämna bemannade öppettider som “öppet hus” och i stället 

införa öppet hus en gång i månaden 

d) Utöka tider för öppet hus på helgerna (kommer ej lyftas till beslut då det 

inte är möjligt utifrån årets förutsättningar) 

 

3. Förslag kring inredning 

a) Mer mysiga och ljudisolerande möbler 

b) Mer mysig, inbjudande och bekväm möblering 

c) Arrangera en dag för inredningsintresserade queers som är med och 

planerar hur mötesplatsen ska se ut 

 

4. Förslag kring olika typer av stöd 

a) Bemötande mellan seniorer 

b) Digital-mobil seniorhjälp 

c) Volontärhjälp för seniorer 
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5. Övriga förslag 

a) Inga organisationer får ha egna kontor 

b) Ändra “sänka tröskeln” till “underlätta för” i utvecklingsplanen 

c) Uppmuntra arrangörer till att inte kräva föranmälan 

d) Tillåta nötter för eget bruk, men inte för servering 

e) Riva upp beslut om att ha samverkansgrupp (framtaget av personal 

utifrån resultat i utvärdering och samverkansgrupp) 

§5 Information om Regnbågshusets förutsättningar under året: 

 

1. Regnbågshusets budget:  

Regnbågshuset har en budget på totalt 3 600 000 kr/år, där 1 100 000 kr går till 

lokalens hyra, 1 600 000 kr går till personalkostnader, 600 000 kr går till 

förvaltningsgemensamma utgifter så som städ, IT, kontorsmaterial och dylikt, och 

300 000 kr går till verksamhetsmedel.  

 

2. Regnbågshusets lokal:  

Regnbågshuset är speciellt på det viset att även om lokalen är relativt central så kan 

den vara svår att hitta till. Byggnaden är äldre och kulturminnesmärkt, och 

mötesplatsen har boende grannar att förhålla sig till när det kommer till exempelvis 

ljudnivå. 

  

3. Regnbågshusets personal:  

Regnbågshuset har under 2023 och 2024 haft två heltidstjänster. Under 2023 hade 

personalen ansvar för: 

- Bemanning 

- Handledning 

- Verksamhetsplanering 

- Bokningar och administration 

- Kommuniktation 

- Lokalen 

- Arrangörsstöd 

- Kollegialt  

 

Under 2024 har arbetsmoment kopplat till handledning och lokal försvunnit, och 

arbetstid för bokningar och administration kommer minska. I stället är 

förhoppningen att kunna fokusera mer på bland annat arrangörsstöd och 

kommunikation.  

 

Frågor och synpunkter från deltagare: 

- Deltagare önskar förtydligande kring den översikt av inkomna förslag som 

skickats ut till deltagarna inför inflytandeforum (se bilaga 1). Det tolkas 

som att personalen har tagit ställning till förslaget innan inflytandeforum får 

möjlighet att säga sin åsikt. Deltagare önskar att inflytandeforum ska ta 

ställning till förslagen som inkommer innan Regnbågshuset kan jobba 

vidare.  

Anna Hildesson svarar: Det som skickas ut inför inflytandeforum är 

ursprungliga förslaget tillsammans med ett svar från Regnbågshusets 
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personal. Svaret inkluderar nuvarande situation och tankar, och det sätt på 

vilket personalen kommer ta hand om förslaget om inflytandeforum röstar 

ja för det. Förtydligar genom att lyfta de förslag som gäller olika typer av 

stöd där ett ja innebär att det blir en del av utvecklingsarbetet med kring att 

skapa struktur för stöd i Regnbågshuset.   

§6 Dialog kring förslagen: 

Härefter följer en dialog där deltagarna på mötet diskutera de olika förslagen. 

Dialogen sker i grupper som vandrar runt mellan de olika teman som förslagen är 

indelade i. 

 

För anteckningar från dialogen, se bilaga 2. 

§7 Sammanfattning av dialogen: 

Anna Lundqvist, Anna Hildesson och Jenn Fiedler sammanfattar de dialoger de 

deltagit i. För fullständiga anteckningar från dialogen, se bilaga 2.  

 

Efterföljande samtal i helgrupp: 

- Deltagare kompletterar sammanfattning från dialog med behovet av att göra 

inredningen så flexibel som möjligt och att en kan anpassa rummet efter 

aktiviteten, till exempel genom ljus och ljudanläggning i den del av 

samlingslokalen som kan skärmas av med draperier.  

- Erfarenhet av att som arrangör tvingas bära stolar och möbler fram och 

tillbaka, och därmed behovet av att hade lättburna möbler för att underlätta 

flexibilitet.  

- Upplevelse av att communitykontoren inte är väldigt välanvända, så 

deltagare ifrågasätter om förslaget kring hur arbetsplatserna används är en 

relevant fråga för inflytandeforum.  

- Önskemål om att kunna utöka dialogen under inflytandeforum från 20 

minuter till 30 minuter då grupper märkte att de ej hann ta upp alla frågor.  

- Önskemål om att införa utvärderingsgrupp som kan kolla igenom 

utvärderingen, kolla besluten, bolla fram och tillbaka.  

- Åsikt kring enkäten som var en del av höstens utvärdering, där det fanns 

olika erfarenheter kring huruvida Regnbågshuset når ut inom hbtqi-

communityt. Bättre att undersöka faktisk erfarenhet eller åsikt i stället för 

”upplevelsen av”.  

 

§8 Beslut kring förslagen:  

Nästa punkt på dagordningen öppnas med en ordningsfråga från deltagare: Är det så 

att samtliga deltagare på mötet har rösträtt?  

Anna Hildesson svarar: Ja. Regnbågshuset har olika forum för inflytande, och på 

inflytandeforum har varje deltagare rösträtt som enskild individ, vilket skiljer sig 

från husmötet.  

 

Röstlängd för mötet är 13 för beslut 1-5b, därefter 12. Röstsiffror anges inom 

parentes. 

 

1. Förslag kring öppettider 
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a) De som anmäler till personal ska kunna vara här på helger: Bifall (12–0) 

b) Låta de med tagg vara i Regnbågshuset på helger: Bifall (12–0) 

c) Ha öppet varje helg: Mötet röstar ja (10–0) 

 

2. Förslag kring öppet hus 

d) Göra det möjligt att stanna till klockan 19: Bifall (12–0) 

e) Förlägga 1 av 3 öppet hus klockan 10–13: Bifall (7–1) 

f) Sluta benämna bemannade öppettider som “öppet hus” och i stället 

införa öppet hus en gång i månaden: Avslag utifrån att förslaget inte 

fick en majoritet av rösterna (6–0) 

 

3. Förslag kring inredning 

Anna Hildesson föreslår sammanslagning av punkt ett och punkt två. Dessa röstas 

på under samma punkt.  

g) Mer mysiga och ljudisolerande möbler: Bifall (10–0) 

h) Mer mysig, inbjudande och bekväm möblering: Bifall (10–0) 

i) Arrangera en dag för inredningsintresserade queers som är med och 

planerar hur mötesplatsen ska se ut: Bifall (9–0) 

 

4. Förslag kring olika typer av stöd 

j) Bemötande mellan seniorer: Avslag utifrån att förslaget inte fick en 

majoritet av rösterna (5–0) 

▪ Fråga: Kommer vi därför inte att nå ut till seniorstöd? Detta 

kommer inte att struntas i, men kommer inte att ligga i prioritet.  

▪ Omröstning tas om. Samma resultat. (5–0) 

k) Digital-mobil seniorhjälp: Avslag utifrån att förslaget inte fick en 

majoritet av rösterna (5–0) 

l) Volontärhjälp för seniorer: Bifall (10–0) 

 

5. Övriga förslag:  

a) Inga organisationer får ha egna kontor: Avslag (1–9) 

a. Fråga kring formulering, vad innebär förslaget. Anna Hildesson 

läser upp från förslaget i sin helhet för att förtydliga. 

b) Ändra “sänka tröskeln” till “underlätta för” i utvecklingsplanen: Bifall (12–

0) 

c) Uppmuntra arrangörer till att inte kräva föranmälan: Bifall (10–0) 

d) Tillåta nötter för eget bruk, men inte för servering: Bifall (8–0) 

e) Riva upp beslut om att ha samverkansgrupp: Bifall (10–0) 

 

§9 Mötet avslutas 
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Bilaga 1. Inkomna förslag med svar från Regnbågshusets personal 

Nedan presenteras samtliga förslag som lyftes på Regnbågshusets inflytandeforum 2024. 

De är tematiserade i fem olika grupper: 

1. Förslag kring öppettider 

2. Förslag kring öppet hus 

3. Förslag kring inredning 

4. Förslag kring olika typer av stöd  

5. Övriga förslag 

I andra kolumnen från vänster finns det inkomna förslaget. I kolumnen höger om den 

finns ett svar kring nuläge och föreutsättningar från Regnbågshusets personal. I kolumnen 

längst till höger beskrivs hur förslaget kommer tas omhand om det bifalls av 

inflytandeforum. 

1 Förslag kring öppettider 

Förslag: Regnbågshuset svar: Omhändertagande: 

a Förslag för alla helger: Ha samma 

förtroende system som i augusti. Så 

kan vi/de som anmäler till personal 

kunna vara här på helger.  

Under sommaren 2023 

kunde de som nyttjade 

Regnbågshusets 

arbetsplatser och därmed 

hade egen tagg nyttja 

Regnbågshuset även då 

mötesplatsen var stängd, så 

länge detta meddelades i 

förväg. Detta gällde även 

under julen 2023. Då kunde 

även arrangörer som senast 

1 månad innan bokade in sig 

låna en tagg och nyttja 

mötesplatsen, även om det 

inte var personal på plats. 

Enligt Förslag till 

utvecklingsplan ska arbetet 

med att utöka tillgången till 

Regnbågshuset prioriteras 

under 2024. Som det ser ut 

nu skulle det innebära 

utökad tillgång till 

mötesplatsen för arrangörer 

när de vill genomföra 

aktiviteter. 

Att ta med förslaget i 

utvecklingsarbetet 

med att utöka 

tillgången till 

Regnbågshuset (se 

punkt 3 i Förslag till 

utvecklingsplan). 
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b Helgöppet för de som har tagg I dagsläget är det endast de 

som nyttjar Regnbågshusets 

arbetsplatser som har en 

egen tagg till mötesplatsen. 

Så som det ser ut nu innebär 

det att de kan nyttja 

mötesplatsen för egen del 

helgfria vardagar mellan 

klockan 06–21. De får inte 

arrangera aktiviteter i 

lokalen utanför ordinarie 

öppettider tisdag-torsdag 

samt första helgen i varje 

månad. 

Enligt Förslag till 

utvecklingsplan ska arbetet 

med att utöka tillgången till 

Regnbågshuset prioriteras 

under 2024. Som det ser ut 

nu skulle det innebära 

utökad tillgång till 

mötesplatsen för arrangörer 

när de vill genomföra 

aktiviteter. Med andra ord 

kan dessa arrangörer också 

komma att inkluderas i ”de 

som har tagg”. 

Att låta de med tagg 

nyttja Regnbågshuset 

på helger. 

c Utveckla öppettiderna till varje 

helg med ideella krafter via 

volontärbyrån! Fast allra helst 

anställa fler fast såklart <3 <3 <3 

Enligt Förslag till 

utvecklingsplan ska arbetet 

med att utöka tillgången till 

Regnbågshuset prioriteras 

under 2024. Som det ser ut 

nu skulle det innebära 

utökad tillgång till 

mötesplatsen för arrangörer 

när de vill genomföra 

aktiviteter, samtliga 

vardagar och helgdagar. 

Att ta med förslaget i 

utvecklingsarbetet 

med att utöka 

tillgången till 

Regnbågshuset (se 

punkt 3 i Förslag till 

utvecklingsplan). 

2 Förslag kring öppet hus 

Förslag: Regnbågshuset svar: Omhändertagande: 



 
Göteborgs Stad, Regnbågshusets inflytandeforum 2024, mötesanteckning 10 (19) 

a   Att öppet hus i 

Regnbågshuset 

fortsatt ligger på 

tisdagar, onsdagar 

och torsdagar klockan 

15–18, men att det 

finns möjlighet för 

besökare att stanna 

kvar till klockan 19. 

b   Att öppet hus en av tre 

dagar i veckan 

förläggs på 

förmiddagen mellan 

klockan 10–13, i 

stället för klockan 15–

18.   

c Satsa på ett öppet hus i månaden 

med större dignitet och mer 

förberedelser. I stället kalla 

nuvarande ”öppet hus” för något 

annat och berika med 

beskrivningar. Konceptet öppet hus 

ska användas på rätt sätt. Det 

behöver planeras och genomföras 

ordentligt samt kommuniceras ut 

tydligt.  

I dagsläget kallas de 

bemannade öppettiderna i 

Regnbågshuset varje tisdag, 

onsdag och torsdag för 

”öppet hus”. Huruvida 

”öppet hus” är tydligt och 

begripligt för att beskriva 

och kommunicera vad som 

menas har diskuterats sedan 

Regnbågshuset öppnade 

hösten 2022. 

Utifrån beslut i 

Regnbågshusets 

utvecklingsplan 2023 har 

innebörden av öppet hus 

bearbetats. Ett arbete med 

att på ett tydligt och 

begripligt sätt kommunicera 

ut vad det innebär har 

påbörjats. Som en del av 

utvecklingsarbetet som 

beskrivs som prioriterat 

under punkt 4 i Förslag till 

utvecklingsplan ska 

möjligheten skapas till 

aktivitet och socialt 

Det som i dagsläget 

kallas ”öppet hus” 

byter namn. I stället 

kommer öppet hus, 

utifrån hur konceptet 

vanligtvis används, 

erbjudas en gång i 

månaden. 
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umgänge under tiderna för 

öppet hus i Regnbågshuset. 

d Ändrar öppet tider på helgen  

1) 16–19  

2) varje helgerna 

Förslaget handlar om tiderna 

för öppet hus på helgen.  

I dagsläget är 

Regnbågshuset öppet första 

helgen i varje månad 

klockan 10–21. Utifrån de 

personalresurser som finns i 

dagsläget samt riktlinjer 

kring bemanning kan öppet 

hus de dagarna erbjudas 

klockan 13–18. Utifrån 

hänsyn till de 

personalresurser som finns i 

dagsläget finns inte 

möjlighet att ha öppet hus 

varje helg eller att 

senarelägga tiden för öppet 

hus till klockan 19. 

Enligt Förslag till 

utvecklingsplan ska arbetet 

med att utöka tillgången till 

Regnbågshuset prioriteras 

under 2024. Som det ser ut 

nu skulle det innebära 

utökad tillgång till 

mötesplatsen för arrangörer 

när de vill genomföra 

aktiviteter, samtliga 

vardagar och helgdagar. Det 

innebär inte utökade tider 

för öppet hus. 

Förslaget kan inte 

beslutas om under 

inflytandeforum 2024. 

 

3 Förslag kring inredning 

Förslag: Regnbågshuset svar: Omhändertagande: 

a Mer mysiga möbler, soffor, 

ljudisolerade soffor tex :)  

I Förslag till 

utvecklingsplan under punkt 

4 föreslås bland annat att 

Regnbågshuset ytterligare 

Personalen tar med 

sig förslaget i arbetet 

med att ytterligare 

anpassa möblering 
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ska anpassa möblering och 

utformning i Regnbågshuset 

för att möjliggöra att så 

många som möjligt trivs och 

mår bra på mötesplatsen.  

och utformning i 

Regnbågshuset för att 

möjliggöra att så 

många som möjligt 

trivs och mår bra på 

mötesplatsen (se punkt 

4 i Förslag till 

Utvecklingsplan). 

b Att ta en dag när en grupp 

inredningsintresserade queers 

samlas och tillsammans bestämmer 

utifrån budgeten hur det ska se ut 

och beställer möbler tillsammans 

med tillgänglighetsgruppen så det 

blir av.   

Att under detta möte få frångå det 

här med att allt ska ske genom 

donationer och second hand när det 

gäller just möblerna, ljusslingor 

och mysiga lampor. Att få tillåtelse 

att tillfälligt inte behöva göra detta 

genom upphandling.  

I Förslag till 

utvecklingsplan under punkt 

4 föreslås bland annat att 

Regnbågshuset ytterligare 

ska anpassa möblering och 

utformning i Regnbågshuset 

för att möjliggöra att så 

många som möjligt trivs och 

mår bra på mötesplatsen.  

 

 

Personalen tar med 

sig förslaget i arbetet 

med att ytterligare 

anpassa möblering 

och utformning i 

Regnbågshuset för att 

möjliggöra att så 

många som möjligt 

trivs och mår bra på 

mötesplatsen (se punkt 

4 i Förslag till 

Utvecklingsplan). 

c Det är viktigt att regnbågshuset 

känns levande och välkomnande 

både för gamla och nya besökare. 

Det är extremt viktigt att det sker 

snabbt tror jag. Folk kommer hit, 

men många återvänder inte.   

Mitt förslag är att stärka meningen 

under punkt 4 genom att köpa in 

mjuka, inbjudande möbler, 

ljusslingor,kuddar framförallt 

sittgrupper i form av soffor så 

regnbågshuset känns mer mysigt. 

Första intrycket är jätteviktigt när 

det kommer till om en vill 

återkomma till en plats. Personalen 

på regnbågshuset kan inte vara 

bättre, de är underbara. Men 

inredningen säger inte välkommen, 

kom och mys här!   

I Förslag till 

utvecklingsplan under punkt 

4 föreslås bland annat att 

Regnbågshuset ytterligare 

ska anpassa möblering och 

utformning i Regnbågshuset 

för att möjliggöra att så 

många som möjligt trivs och 

mår bra på mötesplatsen.  

 

 

Personalen tar med 

sig förslaget i arbetet 

med att ytterligare 

anpassa möblering 

och utformning i 

Regnbågshuset för att 

möjliggöra att så 

många som möjligt 

trivs och mår bra på 

mötesplatsen (se punkt 

4 i Förslag till 

Utvecklingsplan). 
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Ingen queer person vill hänga på en 

plats som påminner om ett 

socialkontor i inredningen. Många 

queers har också väldigt jobbiga 

minnen från lokaler som är så 

”myndighetsinredda”. Det handlar 

om regnbågshusets rykte bland 

queers som just nu gör att queers 

väljer bort regnbågshuset som plats 

att ”hänga” på.   

Lägg till i mitt förslag=  tjocka 

golvkuddar. Behövs både för 

regnbågsfamiljer som i dagsläget 

sitter obekvämt på golvet och leker 

med sina barn och för olika 

gruppaktiviteter som inte ska 

kännas formella utan har en mer 

lekfull ton, men det är även en 

tillgänglighetsfråga, alla kan inte 

sitta på golvet. Det går också att 

förvara dem på hög när de inte 

behövs.  

4 Förslag kring olika typer av stöd  

Förslag: Regnbågshuset svar: Omhändertagande: 

a Som senior i Sverige till skillnad 

från många andra länder saknas 

närmiljöstöd ex: familjen-

släktingar, vänner och 

näringsmöteslokal som bar-

restauranger. Det är önskvärt att 

seniorbesökarna visar öppenhet 

själva och främja nya bekantskap 

och vänner. Tyvärr är seniorer av 

psyko-biologi skäl, svåra, med 

spontanitet och öppenhet. Unga 

skapar lätt ny vänskap, ikke de 

äldre.  

I Regnbågshusets 

värdegrund står det att 

”Regnbågshuset strävar 

efter att vara en plats för 

stöd och lärande. För att bli 

detta behöver  

Regnbågshuset skapa 

utrymme för samarbeten 

och kreativitet. I 

Regnbågshuset ska personal 

så väl som arrangörer och 

besökare möta varandra 

med öppenhet och respekt. 

De ska dela med sig så väl 

som vara öppna för andras 

kunskap och erfarenheter. 

Alla som nyttjar 

Regnbågshusets lokaler ska 

Fortsätt arbeta aktivt 

med värdegrunden 

under tiderna för 

öppet hus samt i 

dialog med 

arrangörer. 
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försöka skapa förståelse i 

samverkan så väl som i 

konflikt.”. 

I dagsläget jobbar 

personalen aktivt med 

kulturen på mötesplatsen 

under tiderna för öppet hus. 

Värdegrunden förmedlas till 

och diskuteras med samtliga 

arrangörer.  

b  VG inrätta en digital-mobil 

seniorhjälp för seniorer som 

behöver vara med i denna extrema 

digitala värld tack! F.L. 

I Förslag till 

utvecklingsplan under punkt 

2 föreslås att Regnbågshuset 

i samverkan med hbtqi-

communityt ska starta och 

samordna en volontärgrupp 

för peer support i 

Regnbågshuset.  

Personalen tar med 

sig förslaget i arbetet 

med att i samverkan 

med hbtqi-communityt 

starta och samordna 

en volontärgrupp för 

peer support i 

Regnbågshuset (se 

punkt 2 i Förslag till 

Utvecklingsplan). 

c Volontärer som hjälper seniorer på 

plats i Regnbågshuset.  

I Förslag till 

utvecklingsplan under punkt 

2 föreslås att Regnbågshuset 

i samverkan med hbtqi-

communityt ska starta och 

samordna en volontärgrupp 

för peer support i 

Regnbågshuset. 

 

Personalen tar med 

sig förslaget i arbetet 

med att i samverkan 

med hbtqi-communityt 

starta och samordna 

en volontärgrupp för 

peer support i 

Regnbågshuset (se 

punkt 2 i Förslag till 

Utvecklingsplan). 

 

5 Övriga förslag 

Förslag: Regnbågshuset svar: Omhändertagande: 

a Inga organisationer ska få ha 

egna kontor på Regnbågshuset 

utan alla kontorsplatser ska vara 

individuella och alla rum ska 

kunna delas av alla utan 

skyltning som ger intryck av att 

organisationens hemvist är 

Regnbågshuset.  

Sedan start har samtliga 5 

skrivbordsplatser varit 

bokningsbara för alla 

intresserade av att använda 

Regnbågshuset som arbetsplats. 

3 av 5 är tillgängliga för så 

kallade ”heltidsbokningar”. 

Detta innebär att de kan bokas 

heltid från måndag till fredag i 

Ta hand om förslaget 

samt det som 

framkommer under 

inflytandeforum 

inom dialogen 

tillsammans med de 

som i dagsläget 

nyttjar 

skrivbordsplatserna. 
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upp till 6 månader. Bokningen 

kan endast förnyas om det inte 

finns andra som önskar nyttja 

platsen på heltid. 

Inom ramen för 

tillgänglighetsprojektet hösten 

2023 beslutades att samtliga 

skyltar som inte kommunicerar 

ut funktionen på ett rum eller en 

plats på ett tillgängligt sätt ska 

tas bort. Detta är planerat att 

göras 2024-04-10.  

I februari 2024 påbörjades en 

dialog med de som i dagsläget 

nyttjar skrivbordsplatserna 

kring hur de kan 

tillgängliggöras för fler med 

behov. Denna dialog kommer 

fortsätta i maj 2024, med målet 

att hitta en lösning inför hösten 

2024.  

b Ändra rubriken och uttrycket 

”sänka tröskeln” under rubrik 4 i 

utvecklingsplanen till något som 

är tydligare och lättare att förstå. 

Tex ”Välkomstunderlätta för nya 

besökare”. 

Att det Regnbågshuset 

kommunicerar är tydligt och 

begripligt är mycket viktigt.  

Under punkt 4 i 

Förslaget till 

utvecklingsplan 

ändra uttrycket 

”sänk tröskeln” till 

”underlätta” samt 

rubriken till 

”Underlätta för nya 

besökare”. 

c Bra med Regnbågshuset dock det 

är för många anmälningsplikten 

till det olika verksamheter det 

ska vara fritt att delta. F.  

Det är viktigt att alla som vill 

kan delta i de aktiviteter i 

Regnbågshuset som riktar sig 

till dem. Det är också viktigt att 

arrangörer i Regnbågshuset har 

så stor frihet som möjligt att 

utforma sina egna aktiviteter på 

det sätt som de bedömer 

fungerar bäst.  

Personal informerar 

arrangörer att hbtqi-

communityt önskar 

aktiviteter i så hög 

utsträckning som 

möjligt sker utan 

krav på föranmälan. 
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d Till deltagerforum: Nytt beslut i 

frågan kring nöter. Eftersom ny 

forskning visar att nöter inte kan 

utlösa luftburen allagi ska det 

vara möjligt att ta med sig mat 

till sig själva som indehålder 

nöter. Då det kan vara sort att 

alltid ha koll på indehål. Tillägg: 

Fortsatt förbud mot att bjuda på 

eller servera något som 

innehåller nötter.  

Under inflytandeforum 2023 

togs beslut om att förbjuda alla 

typer av nötter i Regnbågshuset.  

 

Förbud att bjuda på 

eller servera något 

som innehåller 

nötter. Tillåta nötter 

för eget bruk. 

e   Utifrån 

Regnbågshusets 

styrande dokument 

fortsätta bjuda in 

hbtqi-communityt 

brett inför 

beslutande möten 

och därigenom 

möjliggöra för fler 

att vara med och 

påverka, men ta bort 

kravet om att 

arrangera 

samverkansgrupp.   
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Bilaga 2. Anteckningar från §6 Dialog kring förslagen 

 

Dialog kring förslag kring öppettider och öppet hus 

- Högprioriterat med utökade öppettider - besvikelse över begränsade öppettider. 

- Önskemål om att öppna upp måndag och fredag obemannat.  

- Behov av att öka användning av lokalen, helgerna är efterfrågade. 

- De som nyttjar idag är måna om tryggheten på plats. 

- Onsdagar är överbokade, hade varit bra att öppna upp fler dagar. 

- Vilka ska vara betrodda att nyttja Regnbågshuset obemannade dagar? Kräva 

föranmälan, genomgått introduktion med personal, arrangerat ett visst antal 

gånger, en riskbedömning för att vara trygg, visst antal ansvariga på plats, till 

exempel max antal deltagare per ansvarig. 

- Viktigt att det inför att man ska få möjlighet att arrangera på Regnbågshuset när 

personal inte är på plats får en tydlig arrangörsgenomgång och skriver under 

överenskommelse. 

- Stor tillit till processen med kontrakt, därmed okej att det finns en form av 

urvalsprocess kring vilka som kan nyttja Regnbågshuset.  

- Frågor kring vad kommunen kräver för att vi ska kunna arrangera, hur många 

ansvariga på plats per deltagare, med mera.  

- Kommer det finnas titthål? 

- Eftersom titthålet inte är på plats, finns möjlighet att installeras en säkerhetskedja 

under tiden? Positiv till att testa.  

- Hur kommer det fungera med städ? Arrangörer och besökare ansvarar för att 

städa upp efter sig och dylikt.  

- Vem har det juridiska ansvaret om något händer? 

- Positivt med förslag om att det ska finnas ett arrangörsstöd. 

- Viktigt med tydliga riktlinjer och att det fungerar.  

- Kommunicera ut hur man gör om man vill börja arrangera: kom på öppet hus, 

meddela personalen att du är intresserad, boka möte arrangörsstöd, arrangera på 

tider med personal. 

- Eftersom de stora organisationerna har resurser att skapa mycket finns risk att 

lokalen kopplas till dem.   

- Viktigt att det är lätt att komma in, det ska kunna vara öppet, men risk för 

rörighet om en ändrar öppettiderna – viktigt med marknadsföring.  

- Kan vara bra med en dagtid för öppet hus, till exempel för daglediga, 

pensionärer, föräldralediga. 

- Positivt att kunna ha öppet till 19:00 positivt, men vem ansvarar? Tacksamhet att 

få pröva. 

 

Dialog kring förslag kring inredning och olika typer av stöd 

Förslag kring inredning: 

Mer mysiga och ljudisolerande möbler, samt inbjudande och bekväm möblering: 

- Se till att ljudisolerande möbler också är ”snygga” 

- Tänk ekonomisk vid inköp av möbler 

- Inte för mycket möbler – ytorna ska vara lugna och öppna, det ska inte vara för 

mycket intryck 

- Det ska vara möjligt att ”försvinna i miljön” 
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- Regnbågshuset används på många olika sätt av personer med många olika behov, 

vissa använder huset som arbetsplats/kontor och andra använder huset som 

träffpunkt för att slappna av 

- Konsekvensanalys innan stora förändringar i möblemanget är viktig 

- Lokalen behöver göras mer flexibel genom till exempel dimmbara ljus, stapelbara 

stolar, lätta möbler, portabel högtalare för mikrofonanvändning 

Arrangera en dag för inredningsintresserade queers som är med och planerar hur 

mötesplatsen ska se ut 

- Det är viktig att ”få med folk” – behöver inte nödvändigtvis vara en formell 

grupp, enkla sätt för att lämna sina åsikter skulle kunna hittas, till exempel att 

personalen frågar de som befinner sig på mötesplatsen om vad de tycker 

- En ”tillgänglighetsgrupp för inredning” skulle kunna startas 

- Vem som helst skulle kunna vara med 

- Krävs ändå att Regnbågshusets personal är med i utformningen med blicken på 

att inredningen fungerar för så många som möjligt 

- Skulle kunna vara som en volontärgrupp  

Förslag kring olika typer av stöd: 

- Volontärhjälpen ska vara för alla, det behövs inte framhävas att det finns 

volontärhjälp för seniorer i Regnbågshuset,  

- Det behöver inte vara så strikt vad volontärerna ska göra, de skulle till exempel 

även kunna hjälpa till att nå ut till andra göteborgare, vara synliga på andra 

platser i staden, bygga broar 

- Det finns redan mycket stöd för seniorer i kommunen, seniorgruppen skulle 

kunna ta hand om förslagen och lotsa vidare 

- Samverkan med medborgarkontoren och mötesplatser för seniorer (specifikt för 

seniorstöd) skulle kunna inrättas 

 

Dialog kring övriga förslag 

Reflektioner och åsikter kring förslag a) Inga organisationer får ha egna kontor: 

- Riva upp beslut om att ha samverkansgrupp (framtaget av personal utifrån 

resultat i utvärdering och samverkansgrupp) 

- Förtydligande kring hur arbetsplatserna används efterfrågas.  

- Behoven ser olika ut för olika organisationer och personer.  

- Finns det ett behov av att inskränka användningen av kontorsplatserna i 

dagsläget? Finns en upplevelse av att efterfrågan inte är så stor i dagsläget, och då 

är det bättre att lyfta problemet när och om det uppstår.  

- Systemet som finns i dag är bra, där nya har företräde om efterfrågan kommer in. 

- Upplevelse av att förslaget är utpekande mot den organisation som i dagsläget 

använder de heltidsbokningsbara platserna ni det vänstra kontoret lyfts.  

- Finns en intressekonflikt under ytan när det kommer till arbetsplatserna, behöver 

därför tas omhand och lyftas på ett bra sätt i ett bra forum.  

- Enligt Regnbågshusets styrdokument ska prioriteringen vara att skapa utrymme 

för nya och skapa känslan av att Regnbågshuset är en plats för alla typer av 

organisationer.  

- Upplevelse lyfts av att vänster rum är ”paxat”, vilket gör att folk antar att de inte 

får gå in eller inte vågar gå in. 

- Positivt med organisationer som är på plats mycket i huset.  



 
Göteborgs Stad, Regnbågshusets inflytandeforum 2024, mötesanteckning 19 (19) 

- Förvirrande vad som gäller kring arbetsplatserna och viktigt att förtydliga att 

båda kontorsrummen är för alla. 

Reflektioner och åsikter kring förslag b) Ändra “sänka tröskeln” till “underlätta för” i 

utvecklingsplanen: 

 

- Bra/jättebra att ändra ”sänka tröskeln” till ”underlätta”. 

 

Reflektioner och åsikter kring förslag c) Uppmuntra arrangörer till att inte kräva 

föranmälan: 

 

- Bra att uppmuntra till att undvika föranmälan. 

- Behov av föranmälan beror på aktiviteten och det finns poäng med att ha slutna 

grupper. Bra därför att ”uppmuntra” och inte skapa måsten. 

- Bra för tillgängligheten att inte ha föranmälan då det kan skrämma bort folk, men 

kan behövas utifrån till exempel säkerhetsskäl. 

- Det är viktigt med fortsatt förbud att inte servera nötter. 

- Viktigt att ta hänsyn till de som är överkänsliga och se till att mötesplatsen känns 

trygg för alla.  

- Svårt att avgöra frågan kring nötförbud när en själv inte är nötallergiker, kanske 

bättre att vara på den säkra sidan. 

- Vikten av att ta ansvar för sina nötter. 

- Bra att undvika låsande formuleringar, både kring nötförbud och 

samverkansgrupp. 

Reflektioner och åsikter kring förslag d) Tillåta nötter för eget bruk, men inte för 

servering: 

 

- Klokt att förtydliga sätt att påverka i Regnbågshuset genom att sluta med 

samverkansgrupp.  

- Litar på personalens bedömning kring detta.  

- Det kanske bara behövs ett annat namn än ”samverkansgrupp”.  

- Det behöver vara tydligt vad det är för att intresserade ska kunna prioritera och 

välja mellan de forum för inflytande och påverkan som finns. 

- Behov av att ”rensa” bland olika forum och låta den struktur som beslutades om 

tillsammans med communityt inför öppning av Regnbågshuset ges en chans.  

- Vikten av att utvärdera lyfts. 


